
 
           

 
Diest, 20 februari 2018 
 
Aan de heer Jan Laurys 
Burgemeester - Voorzitter 
Gemeenteraad 
Grote Markt 1 
3290    Diest 

 
 
 
 
Onderwerp:  Interpellatie GR van 26/02/2018 aangaande de aanleg van kunstgras op 
voetbalvelden 
 
 
Geachte heer Burgemeester, Voorzitter, 
Geachte Schepen, 
Beste collega’s, 
 
 
Een tijdje geleden zijn er werken uitgevoerd om het Warande Stadion opnieuw een beetje 
aantrekkelijker en veiliger te maken. Dit is een stap in de goede richting. Een volgende stap 
kan zijn dat het A - terrein heraangelegd wordt met kunstgras. Dit zou zowel voor het voetbal 
als voor alle verenigingen die hun activiteiten buiten uitoefenen een goede zaak zijn.  
Heeft de stad hiervoor de middelen? Waarom worden deze niet aangewend om het A-terrein 
frequenter bespeelbaar te maken?  We beseffen dat dit een investering met een zeker 
kostenplaatje is. Als we de grotere bespeelbaarheid en de besparing op personeelskosten 
voor onderhoud, inzaaien en maaien in overweging nemen, daalt de terugverdientijd 
aanzienlijk. 
 
 
In de overtuiging van uw begrip, verblijf ik. 
Namens Open Vld Diest, 
 
Mario Versavel 
Gemeenteraadslid 


